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To: RY] BEY EREEEE@ rivm ni]
From: 5.1.2e 2 5.1.2e

Sent: Mon 1/11/2021 4:26:03 PM

Subject: FW: Vaccinatie-spuiten

Received: Mon 1/11/2021 4:26:09 PM

Hier refereerde ik aan (naast onderwerp lengte naalden)

512¢e 5.1.2e

prom: [ENEIER JEM @cedhorni>
Date: Monday, 11 January 2021 at 13:12

To: IRENE SEEM eceenor n>

Subject: FW: Vaccinatie-spuiten

Hal

Kun jij onderstaande vraag beantwoorden?

Met vriendelijke groet,

VG/</0f
G/H/O/RY
NEDERLAND

Zwarte Woud 2 E-mail . BE caadghor.ni

3524 SJ Utrecht Website : www.ggdghor.nl

Telefoon: OER Twitter ~~: @GGDGHORNL

van: IEEE @ vreroningen.ni>

Verzonden: maandag 11 januari 2021 10:42

Aan:BE JEEY @gedzhor.nl>

Onderwerp: Vaccinatie-spuiten

ooEEN
Ik ben al een tijdje bezig met spuiten die gebruikt worden bij het vaccineren, maar ik kom er hier in Groningen niet helemaal

doorheen bij GGD Groningen, UMCG Groningen en Martiniziekenhuis. Misschien kun jij mij helpen. Het gaat om het volgende:

« |k zie dat er gesproken wordt over vijf doses per vial (media, en zoals op de verpakking van Pfizer vermeld staat).
* |k zie dat afgelopen vrijdag landelijk al over winst gesproken wordt: namelijk zes doses per vial.

* En ik weet dat er spuitjes zijn waar zeven doses per vial uitgehaald kunnen worden. Zevenenhalf zeggen ze zelfs, maar je

kunt natuurlijk geen halve doses kwijt. Het gaat om https://zeroresidual.com/index.php/covid-19/.
* En ik zie toevallig gisteren dat het HAGA-ziekenhuis deze spuitjes al gebruikt. https://www.linkedin.com/posts/|| ERE
957b311 hagaziekenhuis-ahz-nvza-activity-6753945232473145344-jb7b

Is dat bekend bij de GGD GHOR? Want in dat laatste geval zouden er 195 (tot 390) mensen extra gevaccineerd kunnen worden per

doos. Lijkt me vrij relevant, want in Groningen komen we al tekort voordat we tiberhaupt begonnen zijn.
GGD Groningen zegt dat het niet mag. Maar ik vind dat vreemd, als Den Haag het wel doet. En, hoezo MAG het niet, als dat
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betekent dat we 16,6% sneller kunnen vaccineren, en dus ook 16,6% minder risico lopen en dus ook 16,6% levens zouden kunnen

redden?

Ik vraag het én uit oprechte belangstelling én uit zekerheid dat ‘we’ niets over het hoofd zien (letterlijk in het kader van leven en

dood) én om voorbereid te zijn op de media die hier ongetwijfeld een keer vragen over gaat stellen.

Ik hoor graag van je, ook als ik niet bij jou moet zijn.

Met vriendelijke groet,

7. oJENN
E: vrgroningen.nl

VEILIGHEIDSREGIO

GRONINGEN

Postbus 66 bezoekadres: Sontweg 10

9700 AB Groningen
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Dit emailbericht is alleen bestemd voor de geadresseerde(n). Indien dit bericht niet voor u is bedoeld, wordt u vriendelijk verzocht de afzender
hiervan op de hoogte te stellen door het bericht te retourneren en de inhoud niet te gebruiken. Aan dit bericht kunnen geen rechten worden

ontleend.


